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ˣˮ˥˪ˣ˷ˬ ˪˷ 

 ˢ˪˧ˢ˵ˢ ˪ˢˮˬ  

 

 

 

 ÜèÝãñ ÜñÝê áæê 

ñÛÝßÜæ äßÜ,  åáñÚìæ äñ òðÝéæÙ äßè åáìéÝè åáÛáïìò áäêÙ åêÝ áòáØ .åáðÙßÜ åê ÜðáÙÝ Üìï éÝãä

 åäîØ åáñÚìæÜ òØ ÝßðØáñ åáðÙßä ßæñè) ðßØ åÝïáæÙ åêì äã ,ØñÝè äã äêÝ ØñÝè Øää ÝáÜá åáñÚìæÜ

.(òáÙÙ  

 åáðÙßÜ çÝÛêÝæÙ ÜáÜá çÝñØðÜ ñÚìæÜçÝñØð åÝáÙ  :/4 ÜêñÙ -31;41Ýèáäê ÜìïÝ ÜðáÙ .,  ,òÝÚÝê

ðßØ ßÝèáï äã ÝØ òÝèÝðßØ òÝèæ - .åãáäê 

 

 éïÝì òáÝð. òÝÙðò òÞãð 

.ñÛÝßÜ ëÝéÙ  éèãáòÝ ,òÝÙðò òÞãð Ûáïìòä ÜðßÙè éïÝì òáÝð  áðæÝêä òáïèê ÜÛÝò ÛáÚÜä åÝïæÜ ÜÞ

ÜæÝîê ÜêïñÜ äê òáäÚÝ  ðÝÙáßÝ òÝÙðòÜ áêÝðáØ åÝÛáï äê ,íï çáØ òÝðáéæÝ òÝèÝãè äê ,òÝÙð åáèñ äñ

!! òáîÝÙáïÜ Üááñêä òßæÝîÝ òñÛßòæÜ ÜäáÜïÜ 

 

íÝÙáïÙ Ùñß òìäßÜ 

æ Üäêæä ðßØä-10  ëáäßò ïáîáØ òØ .íÝÙáïÜ Ùñßã ÝÛáïìò òØ ðìÝì ïáîáØ åááéæ ÜááðÝì Üááñê òÝèñ

 áäòìè òÝæð ÙñÝæ òðÙß ,áÞèãñØ ðßñ.òÝØè êÙà äêìæ òÙñßã ÜèÝðßØä Ûê Üñæáññ  éèãáò ðßñ

 åÝáÙ ÜÛáïìòä2/5/28 .ÜØäæ ÜðñæÙ ÛÝÙêòÝ 

 ÜÛÝÙê ,ÜêïñÜ äñ òÝÙð åáèñ äê ïáîáØä òÝÛÝÜä (òÛÙÝãæ ÜÛáðì ÛÝê ÜáÜò) òÝèæÛÞÜÜ òØ äîèè

 ðßñä ÜßäîÜ çÝæÜ çÙÝæãÝ çÛÙ òÝèÝÙñßÜ òäÜèÜÝ åáìéãÜ âðêæ åÝÛáïÙ òæØ òÝìòÝñÝ òìòÝñæ

ìòÙ!ÜÛáï 
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ÞÚÜ òðÙßä ðñï ñáØ 

 äñ Üòéáèã"ðÝÛ-ÞÚ" .ÙãêòÜä Üãáñææ íÝÙáïÙ ÞÚ áÝäáæä ÜÞ ÙäñÙ, òðÙß åê ÜÛÝÙêÜ âñæáò "Þì-ÞÚ" 

 òðÙß äÝæ åáðÙßÙ äÝìáàÙ çðÝØ äñ Ýìáäßæã åáêè çÙ áäØ .Üã Ûê ÜáÜñ áìã"Þì-ÞÚ".  

 

íÝÙáï òßáñ. 3/5/28 

 åÝáÙÙÝðïÜ çÝñØð -3/5/28 ÜêñÙ -31;41 òßáñ âðêáò ä ðØñáè ÜáðßØäñ íÝÙáï ñÚìæ

 òèñä ÜäáÜïÜ Ùáîïò ØñÝèÙ ðÙéÜ2017 Ý/Úßä òáéÝã òæðÜ 

Üæã åãä ðÙêÝò ÙáîïòÜ òàÝáà .òÝðØÜÝ òÝðêÜä ßæñØ ,åÛÝï åáæá 

!åáèæÞÝæ åäÝã  .òÝàäßÜ ÝäÙïòá Øä ñÚìæÜ åÝáÙñ çÙÝæã 

 

 

 ä"Þ Ùïêá òáèÝá ,ÝèáðÙß äñ åðãÞä åáðÙÛ ÝèìéÝÜ ÜÞ çÛ äÝÝ çÝáäáÚÙ  çÛ äÝÝÜ òØáîá áØ äñÙ .ä"Þ ïÞ ÛÝÛÝ

.ÛêÝæÙ åðãÞä åáðÙÛÜ ÝæéðÝì Øä åáìÝîð åáñÛÝß ÜñÝäñ âñæÙ 

 åáðÙÛ .ä"Þ Üßòì Üäïèêá ,ÝèðÙß òØ òÝßÝèæä åáÝÝäæ ÝèØ ÜÞ çÛ äÝÝ òØáîá òêÙñ ßÝòìÜ ðÙïÜ Ûáä ÝØñáè

ê ÝÙòãèÝáÛá ä êæ.ÜÞ çÝáäáÚä åáìðÝîæ åðá 

 

 

                                                                                                                     áæê 
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        ä#Þ Ùïêá òáèÝáú  åáðÙÛÜðãÞä 

 

Ù ÜÛäÝè òáèÝáú2  áèÝáÙ1957 Üæááé .òÝáßØ ñÝäñæ ÜðáêîÜ òÙÜ .ïðÙ áèÙÙ  òæðÙ çÝãáòÝ áææê ðìé òáÙ

.áñØð ÜéÛèÜ çáîï òãñäÙ Üòðñ ä"ÜîÙ .çÚ 

 òèñÙ ÝñÚìè áïáÝ òáèÝá1980  òèñÙ Üßìñæ ÝæáïÜÝ1981 çÝðáä ÜðÝãÙÜ òÙÜ ÜÛäÝè åÚ åñ ,åááòêÙÚÙ ÝðÚ .

 òèñÙ1983 òèñÙ .1994  òèñÙ .åáèñ ñæß òÙ ÜòÝáÜÙ òáðñ òØ ÝîæáØ1991  åñ ,çÛ íÝÙáïä ÝìðàîÜ

îÜ òÙÜ ÜÛäÝè òèñÙ ÚÝæäØ Üðáê1997. 

áèêÙ Üïéê òÝÙð åáèñÝ ,åáÛäáÜ áòÙÙ òáèÝá ÜÛÙê íÝÙáïÙ ÜèÝñØðÜ ÜìÝïòÙá ."äìèÛ" äñ ØÝîáÝ ØÝÙá áè

.åáèÝðßØÜ Üáæá Ûê ñææ ,"çäÝÚÜ åÝðæ ëÝà"Ù åáæÝÛ åáØñÝèÙ ÜÛÙê òÝèÝðßØÜ åáèñÜ êÙñÙ 

 òèñÙ ÜØñáè çÝðáä2009  òÙ ,òÝèÙ áòñ ÜäÝ5  òÙÝ3. 

èñÙ ÜØñáè òáðñ ò2010 .áîßÝ Üèñ òÙ òÙÝ ,ñÝäñÝ ñæß áèÙ ,åáèÙ áèñ ÜäÝ 

.ØÙîÙ òòðñæ ÜðáêîÜ ÚÝæäØ 

 åÝáÙ Üðàìè òáèÝá14  ðÙæîÛÙ2016, äêÙ ÜáðßØ ÜðáòÝÜ .Üòäßææ äÙé äñ åáÙð åáñÛÝß ðßØä ú  ,áïá 

Ý òÝèÙ ñÝäñÜñáæß  .åáÛãè 

âÝðÙ ÜðãÞ áÜá. 
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   ïÞ ÛðèðÙ ÛÝÛ  ä#Þú  åáðÙÛÝðãÞä 

 

Ù ïðÝá ÝáèÙ ÛäÝè ÛÝÛ-9 Ù íðæ1948  áñáäñ ðÝÛ ,çØä ðáêîÜ ßØ ,çäØÝ éèðÝäìä çÙ ,ä ÝßðÙñ ÙÝäÝïÝé òßìñæ

Ù-1880 ñìÝßÙ ÙÛèòÜ ÛÝÛ ,ÝñìèÙÝ ÝãÝèáßÙ àéáØòØÝ áèÝáî .ÜèÙäÜ ÜáéÝðÙ åáæÝðÚÝìÜ äÚæòÝ  äñ íáïÜ

Ü òÝèñ-70  ðßØä .ÜèìÛ íÝÙáïÙ ÙÛèòÜÝ íðØä ðÞß ÜäãäãÙ çÝñØð ðØÝò ðæÚ ðßØäÝ ,äØÝæñ çÚ íÝÙáïÙ

 ,éáðÝá çÝØä äñ ÝðìéÙñ Üäáæ äãñ òáìÝé àáäßÜ ÛÝÛ ,òÝáòäñææ òÝãðêæ äÝÜáèÝ ÜäãäãÙ áèñ ðØÝò åÝáé

òÝèÝáîÜ òæñÚÜä ÛáßáÜ åÝïæã äØðñáä ðÝÙêä ÝáäêÝ ÜïîÝæ òæØ ,"éÝÛÝéïØ"  .ÝÙ çáæØÜ âã äã ØÝÜñ

 ÝòÝØ áòñÚìÙ-1977  ðßØä ëÝÞñÝ òÝäÝßã åááèáê ,äàäÝàæ ðêñ ,ÜìáßÙñ åáäÚ òÙ ëÝß äê ÜàáäïÜ ÞãðæÙ

 .åÛÝï åáæá Üæã ÝÙ ëòòñÜ ØÝÜñ åáäñÝðá çÝòðæ òØ åááéñ 

 ÜÜÝÙÚÜ ÜæðÜ òØ äîèä òÙááß áèØñ âã äê Ûæê ÛÝÛ ,çòßòÜäÝ Ýòßìñæ òØ ðáãÜä Ù"ÜðØä Ýèêéèñ ðßØä

ññÙ ÝèðÞß .íðØä ÜðÞßä Ûê åáæáÜ òØ ðìéÝ åòÝØ áòæááéñ Ûê Üãáß .åñ åáÛÝæáä ä òè1983 ðñØã ,

áîäìèáØÜ ØáñÙÝ òáäãäã òäÝÙðêæÙ ÜòááÜ äØðñáÜ ÝòÝØ ðîê Øä ðÙÛ åÝñ äÙØ .Üìñ ØääÝ åáñðÝñ Øää ,

ÝÙñááòÜ :òáòæØ òÝèÝáî äñ ÝáòÝæÝäß òæñÚÜæò òáÛÝÜáÜ ÜèáÛæÜ òÝäÝÙÚ äê åáîÝÙáïÜ ÛßØÙ âñæÙ .

 ðßØäÝ äØãáæ çÚêæÙ ÝèðÚñ ÜèñÜÜñÝäñ  åáÜÛæ åÝïæä ÝèêÚÜ ,ÜÙáÙß òêÙÚÙ Üàáäï òÝØèÛé äñ åáæá

 ßäñè ,òÝØäïßÙ òáÞáì ÛÝÙêä Üîð Ùááß äãñ ,ÛÝÛ .Ûßì áðéß åáîÝäßÙ ÙñÝáæÝ åáðÜÙ ëïÝæ ,ïÝðá ,ÝáìÝáÙ

 äãæ ÜèÜè ÛÝÛ ,áàèÚáäàèáØÝ íÝðß .ä"Þ ëáäïÝ çð åê ,ÝÛïÝÙØÜ ëèêÙ ÛÝÙêä òØ ðáãÜ ,ÛÙê ØÝÜñ åÝá

 ÙîááòÜä ïáìéÜÝ ã"ÙØ òÛáßáä éááÚòÜ ,ÝäáÚ òÝðæä .åñ ÝÙÙÝòéÜñ åáèòÜæ ÙÝà ðòÝá åáßàñÜ

 .åáèãñä ïäáß ØÝÜ òáÙÜ áðÝßØæ äÛáÚ ØÝÜñ òÝïðáÜ ÙÝð òØ .åááæêì åáØÝäáæä 

ïÜ ÙáÙé òáèÝßàáÙ ÜðÝØò ÙáãðáÝ Üèïá íÝÙáïÜñ áÛã Ù"ÜðØæ òáòÝêæñæ ÜæÝðò éááÚñ ÜÞ ØÝÜ .íÝÙá

æÙïááñêòÜ ðÝÙê åáãæéæ ,ä"Þ éèÜ åê ÛßáÙ ,åÚðòæ ÜáÜ ÛÝÛ òáæÝá åÝáÜ ÝòÛÝÙêä äáÙÜ  ÜòÝØÙ .Ýèäñ

 éÝéáð éÝàæ  ,ÛÙêáÛÙ ,áäðÝÚ áñáñ åÝá .ëÝéáØÜ òèÝêÙ ÜèòÝãÜ ëèêÙ ÛÙêÝ âäÜ ØÝÜ áæáèì ðñÝáÝ òÝæáæò

,çãæ ðßØä Üèñã .òÝðÝèáî ÝìéØ íÝÙáïÜæ ðÝßÙ ÛÝêÝ ØÝÜñ çæÞÙ ÝòÝØ ééáð 8  åê ÝèðÞßñ ðßØä åáñÛÝß

 çÙ ëØñ çÝßÙØ êáÚÜ ,äáÞðÙæ çòáØ40  äáÚÙ òáèÝðã òáÚÝäÝðáÝè Üäßæ .çÝéèáïðìÜ òäßæ ,Ýæîêä çááæÛæ Øä

çìÝÛ ØîÝá ú  òáêÛæÝ òáØÝìð ÜßãÝÜÜäßæÜ çáÙ òðñÝïÜ ñ åááæáã åáðæÝßä Üìáñßä åÜÙ åáñæòñæ

 ëáàï áèìä ßæîÜ áäê òäìÜäáß  .ÜèòÝãÜ áßðì ÝèááßÝ Ý Üñï ðòÝáÝ ðòÝá ÜáÜ ñÛÝß äã .ÜÙÝàä ØäÝ ÝèòñÜ

áÞßÜäï  .åááÛá åáðÜ Øä ÛÝÛ äÙØ .Üïòè òáîÝÙáï åáèìÜ ÜÙáÙéÜ åê ðñïÜ àØä àØäÝ òÝáäæðÝèÙÝ ÜðÚñÙ

 òØ äáîÜñ çìÝÛ ØîÝá ßÝòáèä êáÚÜ ØÝÜ âã .çÝéèáïðìÜ òäßæä ÜðÝñï êÛáæ òéáì äã ØðïÝ ñìáß ØÝÜ

ìÜ ßÝòáèÜ .ÝòÝØ Øìáð Øä äÙØ ,Ýááß òáäðàäáÙ òäòñÜ ðÙêñ äØðñáÙ ÛáßáÜ çÝéèáïðì ÜäÝßä ÛÝÛ òØ â

 áèìä ÜÞÝ òáðÙÝê êÞÚ áØò äñ20  !Üèñ 

èÝðßØÜ åáèñÜ ðñêÙòÝ èÝñØðÜ åáèñÜ ñæß .íÝÙáïÜ äñ áàðìÜ áÛÝêáéÜ òáÙÙ ððÝÚòÜ ÛÝÛòÝ  Øä ÝðÙê

òÝäïÙ, èñÜ äáðìØÙ ÜáðÝÙÛ ðìãÙñ áÛÝêáéÜ òáÙä ðÙêÝÜ ÛÝÛ .ÜðáÙé òÝãáØ òæðÙ äÙØ Ûê åñ ÜÜñÝ Ü

.Ýòðáàìä 
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 ðÙß .äÝãÜ äêæ Ýèäñ íðØä òÝèæØè .åáîÙñò ðòìÝ åáðìé ÙÜÝØ ,äÚðéã ðñá ,êÝèî ,äáãñæ ñáØ ÜáÜ ÛÝÛ

 áäñ åááßä39  òÝãÞä áÛã ïð äÝãÜ òòä çãÝæ ÜáÜñ ÙØ ,áèææ ÛÝÙã äÙáïÝ çòèñ ÙÝÜØÝ çæØè ñìè ðÙß ,åáèñ

ñ çÙÜ åê áÝäáÙÝ áÝÝáä ,òÝÙðÝêæ äñ åáèñ Üæã ÛÝêä .Ýä 

 ,Ýòðáàì ðßØäñ ÜáÜ ÛÝÛ äñ ÝòñïÙåðòáá ÝÝñãê ðïßæä ÝßÝæá  âã ðßØäÝ òÝáÚÝäÝðáÝè òÝäßæ ðïßä

.áòáñê âãÝ áèææ ñïáÙ ØÝÜ âã .ÝòìÝÚ òìáðñ 

 ,Üäï ÜááòñÝ ,ÝÛïÝÙØ ,òÝðáì ÝðáØñÜñ åáðÙßä ÜÛÝò ,åæÝßèò òØ Ýßäññ åáðÙßÜ äãä åáÛÝæ çòáØÝ áèØ

áæáèÝèØ ðØñáÜä ÝðßÙÝá.å 

 

 ÜáäðÝØ çòáØÝ 
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    ä#Þ Üßáòì Ùïêáú ßÝòìÜ ðÙïÜ Ûáä åáðÙÛ 

.Üäïèêá ,Üßáòì Ùïêá ÝèðÙß òØ åáæäÝê òßÝèæä åÝáÜ åáØáÙæ ÝèØ 

 äáðìØÙ ÜáðÝé òðáÙ ïñæÛÙ ÛäÝè Üäïèêá1934 òèñÙ .1946  Ýäê íðØäú  ÝáßØ áèñÝ ÝáÙØ ,ðÝãÙÜ Üäïèêá

ÝîßÝ çÛðáÜ Ûê òÝáØñæÙ ØÝòÝ  ,äÚðÙ ØäßðÜçãæ ðßØä Üèñ .çÛ íÝÙáïæ ï,  ÜñÝäñ ÛÝê åê åØÜ Üòäê

ßØÜæ "ÜðÝßñÜ òÙñÜ" êÝðáØ òØ ÝÝß åÚ åñ ,ðÝÚá íÝÙáïÙ ðêÝè òðÙßÙ åááòèñã ÝÜñ ÝáßØÝ Üäïèêá .åá

 ÜæïæòÜ ÜßìñæÜ .ÜèÚÜÜ çÝÚðØ äñ áäÚä áòäÙ ïñè áðßØ åÜáñÝìáßÙ åáðîêæ åáàáðÙÜ ÝêîáÙ ÜÙ

 ëÝéÙäçÝäÝßÙÜäïèêáä . .òÝáßØ ñÝäñÝ åáßØ Üñáæß ÝáÜ  

æáäÜ âäÜæÙ .'ß ÜòáãÙ åááé ÝáÛÝæáä òØ òðáãæä çãÝÛ ÜáÜ ÙØä .ÜßìñæÜ òéèðìÙ ÝáÙØä ðÞê åáÛÝ

Ù áÛæ .òÝïðáÝðï, åáØîÝá ÜäïèêáÝ ÙØÜ ÝáÜ,  ,çÝäÝß òÝèÝãñÙ ðÝæßä ÜæÝòð ÜäÚê åáäáÙÝæ åÜñã

ÙÙ êÙðØ ÜêñÙ ÝäáßòÜ êéæÜ òØ .åÜæ òÝèïä òáÙÜ òÝðïê òØ åáèáæÞæÝ åáÛÝæáää êáÚÜ Üäïèêá .ðï

ñÜ âäÜæÙ åÛðè ëØ åêì ØäÝ ,ëááêáðÝêâñæÜÙ .,  Ûæä .ðáêÙ æ"ìæ áðÙßä "ðæñæÜ äê" çÝòáê òØ ïäáß

òÝèÝñ òÝÛÝÙêÙ ÛÙê ,Ùãð òÝØäæñß äñ éðÝï,  .Üßìñæä êááéä âáñæÜ âãÝ 

 äáÚÙ14  ÜÛÝÙêÜ òÝèßæ ,òÝáìÝîÜ òÝäÝêì òØ ÙÜØ .çÝäÝßÙ ðáêîÜ ðæÝñÜ çïÙ "åêáßá" ÛÝÛÚä ëðàîÜ

 åê .äÚðÝÛã ïßñä ÛØæ ÙáàáÜÝ ,åáèÝñ åáîÝÙáïÙ íáïÙáÜ òáèãòÜ .ÜæñÚÜä Øîá ÛÝÛÚÜá òØ åáïÜä Üò

ÜêÝèòÜ ÝîÙ âØ ,ÙÚèÙ ðáè òáÙ íÝÙáï, ïÙØæ ðßØäÝ, òÜä ÛÝÛÚÜ ÙáÝßá éááÚòÜ åñæ .çÛ íÝÙáïÙ Ùîá

 ðÙÝàïÝØÙ áèáé êîÙæÙ åßäÝ Üßáèî éðÝï ðÙê ,ßèîÝæÜ äßèä Üäïèêá1956ØÙîÜæ ðÝðßñÜ åê .,  äÙïòÜ

 Øäáæ .åáðÝàïðàÜ Þãðã çÜáãÝ âéÝæä ðÙê ,òáØñæÜ äê ÚÜè ,åðãÙ ÛÙê çÛÙ .íÝÙáïÜ ðÙßã ñÝäñ 

 ,ÜÛÝÙê çðÛéã òÝáîèÛïññ ÝÙäãÜ òØ Þãáð åáèñ, äÜáè  äÙáï .ÜÛêéæä ÝòÝØ âìÜ ëØÝ çÛ äòÙ çÝèÞæÜ òØ

.åÛïäÝ ääãñä êÛá Ûáïìò äãÙ .ÜàðìÜä Ûê ÙãðÜ ÞÝãáð òØ Ýæîê äê 

 àéÝÚÝØÙ1959 òÝÚÝÞ áèñ ÛÝê ÝØñáè ÜÙ ÜÙáéæÙ ,áæêèä Øñáè, Ù .åáæá åòÝØÙ äÙÝïæãú1961 Ù ,ÝáÞ ÛäÝèú

1964 Ù ,ØáÚú1969 Ù ,çÝäØú1974 ÙÝ çéáèú1979  ðØÝèáÙ .åêÝè1984  ÜêáîìÜ òØ .åáãðÛ òèÝØòÙ ÝáÞ êÚìè

.çÝðßØÜ ÝæÝá Ûê ÜòÝØ ÙØãÝ ,Üñï Üäïèêá äÙáï ÜáòÝØîÝòÝ 

 ëÝéÙ2012 .ÝòÝØáðÙ Ùîæ êðÝÜ òáÙÙ ÛÝêáéä ïïÞè ØÝÜ, ÙÝä ðÙê ÜèÝðßØÜ ÜèñÙîæ .áÛÝêáéÜ òáÙÝ 

ÙÝ ðÛðÛáÜòÙñ 25.3.17,ðïÝÙ òÝèìä , ðàìè ú Ü ÝòÛäÝÜ åÝá áèìä åááêÝÙñ-83. 

Ø ÝáðßØ ðáòÝÜ ÜäïèêááÜñ, Üñáæß Ý åáèÙú12  .åáÛãè 

âÝðÙ ÝðãÞ áÜá. 

     



7 
 

 

 
 
 

 

 

    á 

 

 ;ÛêÝÝÜ áðÙß 
                   Üñæ åÝäñ çÙ òáðÝÛ ,òÜï çðï ,éïÝì äÚ ,Ùïêá çÙ ÙÛè ,ÛÝðäéïØ Üéáðä ,áèñÝñ ÛÝÛ ,äà áéÝá. 

  åáêÝÙïÜ åáèæÞÝæÜ ðÛÝ áæê :ú  áæáßð çòáØ ,ÜäáÜï äÜèæú åáïéê äÜèæ. 
 

 ÜÙáñá5-3128 -24  ðØÝðÙìÙ3128 

2 ;ØÝäÝïÝàÝðì ðñ  ÜÙáñá3-2017  âáðØòæ29.1.17/ 

3 / òäÙï ÜèÝÛè òÝðÙßä åáÛæêÝæú äï äáÚÝ òðÝì äÜá.  äñ òáÙÜ òØ ñÝãðä åáèááèÝêæ äï äáÚÝ òðÝì äÜá

.ÚÝÞÜ òØ äÙïä òÝÝîÜ òîäæÜ ÜÚîÝÜ .áÙî çÙ ÙáÙðÝ ÜÙáòè  [Ùïêá çÙ áäà òÝìòòñÜÙ] 

àäßÝÜ; 

Ø.  ÜäÙïÜ åðà åáÛæêÝæÜ åê ÜäáÜïÜ äñ òÝðãáÜä òÝðñìØ çÝßÙä ñáú ê çßÙáááÛá ä  Üßáæî òÝÝî

.ÛáòêÙ òáìðÚÝæÛ 

Ù. .íÝÙáï òßáñÙ ðÝñáØä ðÙêÝò åáÛæêÝæÜ òäÙï 

Ú.  ÎÝæÜ ÜßìñæÜ òÝáÝÙááßòÜ êÝîáÙ ,ÜäÙïÜ âáäÜ ðæÚÙ ÜèòÝæ ËãÛ"æî Þãð ðÝñáØÝ òð .(Ùïêá çÙ áäà) 

4/  áñðÝæÝ Ù#éæÙ òÝäáêìÜ ÜðñÝØÜæáòßÜ. 

5. Ù åáØñÝè ÝèÝÛè Ùáîïò3128. 

Ø.  äãÝØ ðÛßú ä òÝèæÞÝæ òÝèæ åÝîæî :äãÝØ ðÛß òÝÝî òÝîäæÜ ÝÚîÝÜ-50ê òäÙÝæ ïÝÝáñ òÝäÝêì , áÛá ä 

ä ÜèæÜ ðáßæ òØäêÜ ,áòéØÝ áæê-33 .ĉ 

Ù.  áß ïñæú .áß ïñæÜ ØñÝèÙ åáèÝãÛê ÝÚîÝÜ 

Ú.  âÝèáßú .âÝèáß ÙáîïòÙ åáèÝãÛê ÝÚîÝÜ 

Û.  áØðñØÙ òÝäÝêìú .ÙÝáßä òÝØñðÜ òÝêîæØÙ åÝäñòä çòáèÜ äãã ðÙêæ 

.òÝàäßÜ ÝäÙïòÜ Øä 

6/ åáèÝãÛê 

Ø. .òÝÛÝÚØÜ åñð äñ ÜáÝìî  ßÝïáì òðÝïáÙ áÙÚä çÝãÛê ðéæè 

Ù.  Üßáòì åêÝèú  ðßØä ,ðÙêñä ßÙàæÜ ßàñÙ çÝÞæÜ ØñÝèÙ òÝæÞá òßáòìä åáêÚæ äê çÝãÛê ðéæè

 ðÙêÝá ,ÜÞÝß òàÝáà ÜáÜòñ.òÝðáãÞæÜ ðÝñáØä 

 ˸ˣ˟˧˷˧ ˥"ˣˡ

ˢ˪ˢˮˢˢ ˡ˰ˣ 



8 
 

 Øä.òÝàäßÜ ÝäÙïòÜ 

7/  äêæ òÝèæÞÜ ðÝñáØ21-111 /ĉ 

àäßÝÜ:  äêæ òÝèæÞÜ ðÝñáØ10,000  ĉ äÜèæ äñÝ ëèêÜ äÜèæ äñ Üæáòß Ùááßá (òÝìàÝñ òÝØîÝÜ ääÝã Øä)

.ÜäáÜïÜ 

 

 ÜÙáñá6-3128 -24  íðæÙ3128 

2/ ØÝ äÝïÝàÝðì ðñ ÜÙáñá4-2017  âáðØòæ13.2.17/ 

3/  çÝÞæ äêìæ òßáòì/ßÙàæÙ 

ÜÝ;àäß 

Ø. .äêìæÜ òæïÜ òØ ðñØä Üîáäææ òÝðáãÞæÜ 

Ù. âÝòÙ òÝðêÜ òñÚÜ ñïÙáÝ ,äêìæÜ òæïÜä êÚÝèÙ åáðÙßÜ ääãä ÜêÛÝÜ åéðìá ÜäáÜïÜ äÜèæ ÜêÙñ 

.ÜÙÝðïÜ òÝðáãÞæÜ òÙáñáÙ ØñÝèÙ çÝãÛê ðÙêÝá .åÝéðìÜæ åáæá 

4/  äñ ÝÙØàÙ åÝñáð ðÝñáØ5 íÝÙáïÜ áßàñÙ òÝïäß 

ÜÝ ;àäßòÝïäßÜ äñ ÝÙØàÙ åÝñáðÜ òØ ðñØä  ñÝÚÙ çäÝã ,òÝØÙÜ13580: 

207 ú .áÛÝêéÜ òáÙÜ 

208 ú .Üáðìé/ðÙßä çÝÛêÝæ 

209 ú .äãÝØ ðÛß 

210 ú .òÝØìðæ 

5/  Ùáîïò3128/ 

ÜÝ;àäß 

Ø. .íÝÙáï òßáñä ðÙêÝò ÙáîïòÜ äê ÜêÙîÜÜ 

Ù.  ð"Ùò òÝðÝïææ òÝêïñÜ [äáÚð áòäÙ Ùáîïò=].ÜÙÝðïÜ òÝðáãÞæÜ òÙáñáÙ ÝÚîÝá ÜîêÝæÜ 

6/ åáèÝãÛê 

Ø.  òÝäàÜÜ áîÝÙáïä ÜêÝèòÜ ÙÝßú  åÝäñò áÙÚä ,òáîÝÙáïÜ ÜêÝèòä òáäáäñ ÜÙÝñò Ýèðéæñ çãÛê çòáØ

.ÜêÝèòÜ áéáæ äñ äáÚð 

Ù.  áæêðéæ :ÜäáÜïÜ ØñÝèÙ åáèÝãÛê 

1.íÝÙáïä ðØòæ òáèãò çÝèãòä òÝÝî òæïÜ . 

2.òÝÙðò òÞãð Ûáïìòä ØÙÜ ñÛÝßÙ éèãáò éïÝì òáÝð . 

3 'Ø åÝáÙ .19.3.17 áá Ýãðê.ÜäÙï òÛêÝ ò/Þãðæ Ûáïìòä òÝèÝáØð 

4 òßáñÙ .Ü.äï äáÚÝ òðÝì äÜá òÝðÙßä ÜäÙïä ÝØÙÝá ÜÙÝðïÜ íÝÙáï 

5 òÝÛÝÚØÜ åñð òðÝïáÙ .-  äñ Üðîï Üæáñð åê ,ÝèñÚÜñ åáãæéæä òÝÛÝÚØÜ åñðæ ÜÙÝñò ÝèäÙáï

.êÝÙñÜ ëÝéä Ûê ÝñÚÝáñ òÝìéÝòÝ åáèÝïáò 
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 òáääã ÜìáéØ2-28 -3  ðØÝèáÙ3128 

.Üñæ åÝäñ çÙ òáðÝÛ :ÜðßÙè ÜìáéØÜ ð"Ýáä 

ÜìáéØÜ äñ åÝáÜ ðÛé 

1. .åáìéãÝ ß"ÜèÜ ØñÝèÙ òðÝïáÙ ß"ÝÛ 

.áßðÞæ ØðÞê Û"Ýê :çæÞÝæ 

2. .çÛÙ òáòäáÜïÜ òÝÜÞÜ ñÝÙáÚ âáäÜò 

3.  Ûáïìòä Ûéß ðòéØ áÝèáæ :ÜêÛÝÜ.âðÜ äáÚÜ âÝèáß òäÜèæ 

4.  âÝèáß òÛêÝú .Ûáïìò òÝðÛÚÜÝ ÜèÙæ 

5. .òÝáîèÛïÜ âæéæ 

 

òÝàäßÜ 

 ëáêé2ÜèÜ ØñÝèÙ òðÝïáÙ ß#ÝÛ ; òäßòÝèÝÙñ /åáìéãÝ 

 ;ÜàäßÜ.åáìéãÝ ß"ÜèÜ ØñÝèÙ òðÝïáÙÜ ß"ÝÛ òØ ÜäÙáïÝ Üêæñ ÜìáéØÜ 

 ;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ.áæáßð çòáØ 

 

 ëáêé3 òáòäáÜïÜ òÝÜÞÜ ñÝÙáÚ âáäÜò ;/çÛÙ 

 ;ÜàäßÜ.çÛÙ òáòäáÜïÜ òÝÜÞÜ ñÝÙáÚä òÝÝîÜ òÝäáêìä êîÝæÜ ÜÝÝòæÜ òØ ÜäÙáïÝ Üêæñ ÜìáéØÜ 

 ;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ.ðÛÝ áæê 

 

 ëáêé4ÜêÛÝÜ ÜäÙïòÜ ;âðÜ äáÚÜ âÝèáß òäÜèæ Ûáïìòä Ûéß ðòéØ áÝèáæ :.  

 ëáêé5 âÝèáß òÛêÝ ;ú Ûáïìò òÝðÛÚÜÝ ÜèÙæ/  

˳ˣ˟˧˵ ˸ˣ˥˧˷  

˸˧˪˪˩ ˢ˲˯˞ 

˸˧˪˪˩ ˢ˲˯˞ 

˳ˣ˟˧˵ ˸ˣ˥˧˷  

˸˧˪˪˩ ˢ˲˯˞ 

˸˧˪˪˩ ˢ˲˯˞ 

. 
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 ;ÜàäßÜ òØ ÜäÙáïÝ Üêæñ ÜìáéØÜ.âÝèáß òÛêÝ Ûáïìò òÝðÛÚÜÝ ÜèÙæ âæéæ 

 ;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ.ðÛÝ áæê 

 ëáêé6òÝáîèÛïÜ âæéæ ; 

 ;ÜàäßÜ âæéæä ëáéÝÜä òÝðñìØ çÝßÙäÝ ,òÝðáãÞæÙ ëéÝè çÝáÛä òÝáîèÛïÜ âæéæ òØ ðáÞßÜä àäßÝÜ

.åáìéÝè åáÛáïìò áäêÙ 

 ;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ.ðÛÝ áæê 

 

 òáääã ÜìáéØ3-28 -21  ðØÝèáÙ3128 

 ðìéæ :ÜìáéØÙ åáßãÝèÜ ÜÛÝÚØÜ áðÙß35 , :ÜÛÝÚØÜ áðÙß ðìéæ316 ,.áØòáØ çèß :ðßÙè ÜìáéØÜ ð"Ýáä 

ÜìáéØÜ äñ åÝáÜ ðÛé 

 òèñä åáïéêÜ òáèãò ðÝñáØÝ çÝáÛ -ÜÚîÜ3128/ 

/åáìèêÜÝ åáäêìæÜ áäÜèæ ;åáèæÞÝæ 

 

òÝàäßÜ 

 òèñä åáïéêÜ òáèãò òØ ðñØä àäßÝÜ2017 .ÜÚîÝÜñ áìã       

 ;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ.áØòáØ çèß ,áæáßð çòáØ 

 

 òáääã ÜìáéØ4-28 -34  ðØÝèáÙ3128 

 :ÜìáéØÙ åáßãÝèÜ ÜÛÝÚØÜ áðÙß ðìéæ57 , :ÜÛÝÚØÜ áðÙß ðìéæ316 ,.áèñÝñ ÛÝÛ :ðßÙè ÜìáéØÜ ð"Ýáä 

ÜìáéØÜ äñ åÝáÜ ðÛé 

1.  ;ÜêÛÝÜ.ÛÝêáé òÝÝî ð"Ýáã áèÚÛ áäáä áÝèáæ 

3/ /áìäïÙ âÝèáß òÛêÝ òðáßÙ 

4/  (Ú(Úß áðæê äñ ÝòñïÙÙ çÝáÛú 'Ù ÙäñÙ ñðÚæ òäðÚÜÙ òÝìòòñÜä òÝðñìØ çòæ/ 

5/ /íÝÙáïä ÜàáäïÜ ñÝÛáß ØñÝèÙ çÝáÛ 

òÝàäßÜ 

 ëáêé2 ;ÜäÙïòÜ .ÛÝêáé òÝÝî ð"Ýáã áèÚÛ áäáä áÝèáæ :ÜêÛÝÜ 

 ëáêé3 ;/áìäïÙ âÝèáß òÛêÝ òðáßÙ 

Ø. .âÝèáß òÛêÝ òðáßÙä áìäï òßáòì äê ÜêÛÝÜ Üðéæè 

Ù.  ðìéæ äñÙ äñ åÝæáèáæ ëð êÙÝïÜ ëáêéÜ äàÝÙ ,ÙðÜ åáÛæêÝæÜ20 ä ÛæêÝæ òðáßÙä òÝäÝïÝ.ÜÛêÝ 
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Ú.  äàáä ,äà òèÙä ,áÞðØ òáÛÝÜá ,Üñæ åÝäñ çÙ ÛêäÚ ,ðìß çÙ áäáÙ ,åßñ êñáäØ ,òðØìò ðÛØ :åáÛæêÝæ

êÝð ,Üãäæ áèÝð ,áÞðØ òèê ,áäðáæÞ áðØ Ùä òáêäé ,íáÙð çÝáé ,Ùïêá çÙ òáðÝè ,ßÝð ðÝæ ,ðáæò áéìäØ á

.áÛðÚ 

;ÜàäßÜ .áìäïÙ ÜêÙîÜä ðÙêÝÜ ,åÝæáèáæÜ ëð äÝàáÙ ðñÝØ 

;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ .ðÛÝ áæê 

 åÝáÙ ÜæááïòÜ áìäï òêÙîÜ36/2/28 / 

áÛðÚ áêÝð -áÞðØ òèê -áäðáæÞ áðØ Ùä òáêäé -áéìäØ äàáä -áÞðØ òáÛÝÜá ;ÝðßÙè/ 

 

 ëáêé4 ; (Ú(Úß áðæê äñ ÝòñïÙÙ çÝáÛú òäðÚÜÙ òÝìòòñÜä òÝðñìØ çòæ 'Ù ÙäñÙ ñðÚæ/ 

ÜàäßÜ.'Ù ÙäñÙ ñðÚæ òäðÚÜÙ ëòòñÜä 'Ú'Úß áðæê äñ ÝòñïÙ òÝäÝï ÙÝðÙ ÜðñÝØ : 

 :ÛêÙ54   :ÛÚè2      :êèæè1 

;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ .Ùïêá çÙ áäà ,ðÛÝ áæê 

 

 ëáêé5/íÝÙáïä ÜàáäïÜ ñÝÛáß ØñÝèÙ çÝáÛ ; 

 äñ çæÞ ïðì ðáÛÚÜä ,Û"æî ÞãðÝ òÝðáãÞæÜ òêîÜ ÚáîÜ Ùïêá çÙ áäà ïÝÝáñÝ òááèÙ âðÛ òèáßÙä Üèñ áîß

 òßáñ ðÝñáØä òÝîäæÜÜÝ òÝèïéæÜ ÝØÙÝá çãæ ðßØä .åáàäÝï ÝáäØñ ÛæêæÜ òááÚÝé òèáßÙäÝ ,òÝáòñòÜ

.íÝÙáïÜ 

ÜàäßÜ :Ø.Û"æî ÞãðÝ òÝðáãÞæÜ òêîÜ òÝäÝï ÙÝðÙ ÜðñÝ 

;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ .Ùïêá çÙ áäà ,ðÛÝ áæê 

 

 òáääã ÜìáéØ5-28 -31  ðØÝðÙìÙ3128 

 ðìéæ :ÜìáéØÙ åáßãÝèÜ ÜÛÝÚØÜ áðÙß29 , :ÜÛÝÚØÜ áðÙß ðìéæ316 ,áèÝêÙÚ äÝØñ :ðßÙè ÜìáéØÜ ð"Ýáä. 

ÜìáéØÜ äñ åÝáÜ ðÛé 

Ø Ùáîïò ðÝñá3128 ú /)åáïáòÝ åáðÙß* ÜèÚÜÜ çðï 

òÝàäßÜ 

 òèñä (åáïáòÝ åáðÙß) ÜèÚÜÜ çðï Ùáîïò ÚîÝÜ2017. 

;ÜàäßÜ  

Ø.  áÝéáæ ,Ùãð áÝÝñ ÙÝñáß :òÝÙðä ,ÜèáÛæÙ åáÚÝÜèÜ ÝäØä (àðìÜ áÙÚä) íÝÙáïÙ áÝéáæÜ áääã òæØòÜ

 ðÙß åê åáÛßÝáæ áÝéáæ áðÛéÜ ,Úßä áñ áÝéáæ ,çÝìäà òïÞßØ áÝéáæ ,òÝêáéè áðÞßÜ áÝéáæ ,òÝßÝðØ

 (ÜäØã ñáñ äãã)ú .òÝäÝï ÙÝðÙ ðñÝØ 
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Ù. ñ ,òÝßÝðØ ÛÝéÙé :òÝÙðä ,åáæÞáä êÝáé ÛÝéÙé òïéìÜ åáìàÝñ åáæÝäñòÝ ÜèÝèðØ áæÝäñò ,ÜðáÛ ðã

ú .òÝäÝï ÙÝðÙ ðñÝØ 

Ú.  íÝìáñÜ òìÝïòÙ åáðÙßä ÛÝéÙéÜ òïéìÜÝ ,åáîìñæä êÝáé òÙÝàä òÝïáð òÝðáÛ òðØñÜ òïéìÜú 

.òÝäÝï ÙÝðÙ ðñÝØ 

Û.  çÝÚáê òÝàäßÜä åØòÜÙ ÜèÚÜÜ çðï äñ ðÝïæ ÜÝÝÜá ÜäáÜïÜ äñ (åáéãèÙ ñÝæáñ) òÝðãñÜ ëèê

 òÝáÝãÞÜú  ÙÝðÙ ðñÝØ.òÝäÝï 

 Ùáîïò3128 ú    )åáïáòÝ åáðÙß* ÜèÚÜÜ çðï.   /òÝäÝï ÙÝðÙ ðñÝØ 

;á#ê êÝîáÙä äàÝÜ .ðÛÝ áæê 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

;ã#ææä Û#ßØ áÚáîè ÝðßÙè 

/áèÝêÙÚ äÝØñÝ òðÝì ÜèðÝØ 

"ÜßäîÜÙ 
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 áæáßð çòáØ äñ ßÝÝáÛÜ.  

 òÝêîæØÙ ßÝÝáÛ äñ ÜãÝðØ ÜïéìÜ ðßØä

 äê ßÝÝÛäÝ ðÝÞßä åáßæñ ÝèßèØ "çÛ äÝÝ"Ü 

.åáèÝðßØÜ åáñÛÝßÜ âäÜæÙ åÝßòÙ ÜðÝïÜ 

 

ÜäáßòÝ,  ßÝÝáÛã#ææÜ äñ ÜæÝá ðÛé äê ÝáÜñ åáØñÝèÜæ: 

Ø(  òáèãò3128 äñ òáèãòÜ òèãÜä ÝñÛïÝÜ òÝÙáñá ðìéæ :2017 òÝäÜèÜ åê åáèÝáÛ Ýääã òÝÙáñáÜ .

 òÙÜ áÛáÚØòú  òãðêÜ âÝò ,Ýèäñ Üðáñá òÝáðßØÙ òÝØîæèñ òÝáÝäáêìÜ çÙÝæãÝ ,Üááñêò + åáÚÛ

 ðæÚ çÛæÝØ2016 .ÜñÛßÜ Üèñä ÜÛÝÙê òÝßèÜÝ 

 ðØÝèá òäáßòÙ ÜæãÝé òáèãòÜÜðñÝØÝ ÙêÝ ,òØÞ òÝðæä .ÜìáéØï ,åááèÝîáß åáêÝðáØ ðìéæ Ù

.ÜêÝèò áÛã âÝò òáèãòÙ òÝæØòÜ ðìéæ êîÙä âðàîè 

Ù( ÝßòÙ òáðÝÞØ òÝèÚðØòÜñ#ÛÚÜ å ßÝòáì"ñ ÜæÞÝá áÙÚä "äáäÚÜ ßÝòáì" òäÜèÜ åê çÝáÛ Ýèæááï :

.åáîÝÙáïÜ äñ åáñ"ÛÚä âæÝò áðÝÞØ âðêæ òæïÜä åáäáÙÝæ "äáäÚÜ ÝéÙë çÝáÛÜ,  âÝæòä åãÝé

.àðìÙ ÝèäñÝ ääãÙ åáñ"ÛÚÜ òÝØæîê òðáæñ äê ÜÛìïÜ âÝò ÜáäØ ëðàîÜäÝ ÝÞ òÝèÚðØòÜÙ 

Ú( åáìéãÝ ß#ÜèÜ ØñÝèÙ òðÝïáÙ ß#ÝÛ : ØñÝèÙ òðÝïáÙÜ ß"ÝÛ òØ ÝÚáîÜ òðÝïáÙ òÛêÝÝ ðïÙæÜ

çÝáÛÜ äñ ÝìÝéÙ .åáìéãÝ ß"ÜèÜ,  äÜèæ òÝáðßØÙ òÝÝî åáïÜäÝ ß"ÝÛÜ òÝîäæÜ òØ íæØä åãÝé

.òÝîäæÜÜ åÝñááä åáïéêÜ 

Û( ðÚØæ òæïÜä #äáäÚÙ åáæ# òÛÝÚØä çÛ íÝÙáï çáÙ åãéÜ ØñÝèÙ åáèÝáÛ ðìéæ ÝæááïòÜ :ÜÞ åÚ ,

ÚÝ "äáäÚÙ åáæ" áÚáîè åêðÙÛ äñ ÝìÝéÙ .ã"ææÙ å,  äñ äÛÝÚÙ ðÚØæ òæïÜä òÝèÝðïê åãéÜ ñÙÝÚ

95 Ý êïðïÙ ñÝæáñ òØñðÜ åãéÜ äê ðÙÝÛæ .ßðÞæ ÛîÙ åáÚÛÜ òÝãáðÙ ßàñ äê åèÝÛØä  äê

 ðÝñáØ òØ ðÝÙêä âáðî ÛÝê ,Ýäñ áÙáîïòÜÝ áèÝèãòÜ àÙáÜÙ ,ÝäÝã àïáÝðìÜ .çáêïðïæ òïéê

ÚÙ åáæ" äñ åáäêÙÜ òìáéØÝ ÜèáÛæÜ òÝÛéÝæ åÚ êáÚá Øäæ åãéÜ òàÝáà áÛãä äáñÙáñãä ."äáä

.çÛÙ ÜìáéØÜ ðÝñáØä 

Ü( òáÛÛÜÜ òÝÙðêÜÝ òÝáèÝáéèìÜ òÝáÝÙááßòÜÜ òÙÝàä òÛßÝáæ òáìéã ÜðÙêÜ çðï" áÙáîïò :

,"çÝÚáêÜ Ù åáêÚìè ,ÜèÝðßØÜ ÜèñÙ åÜáäê àäßÝÜñ áìãú2017  ÜèáÛæÜ òÝàäßÜ äñÙ äê áÝèáñ

áïÜ äñ áæÝØä ßÝàáÙ áÙÝáßÝ áÝéáæÜ òàáñ òèèãÝòæÜ ßÝÝðÜ òðÙêÜÝ ,åáîÝÙÜãÝæè ææ ðÙêÝÜñ Ü

âãä áØ .òÝèÝðßØÜ åáèñÙ,  .òÛßÝáæ òáìéã ÜðÙêÜä ÜñïÙÙ ã"ææä "çÝÚáêÜ çðï" òäÜèÜ Üòèì

çÝáÛÜ äñ ÝìÝéÙ,  äñ òÛßÝáæ ÜðÙêÜ êîÙä åãÝé1  çÝáäáæ ĉ òÝÙááßòÜÙ ÜÛáæê òÙÝàä

."çðïÜ" òÙáÝßæ åÜä òáÛÛÜÜ òÝÙðêÜÝ òÝáèÝáéèìÜ  ÛßÝ òÛßÝáæ ÜèáÜ ðÝæØã ÝÞ ÜðÙêÜú 

Ü òÝáÝÙááßòÜÜ òÙÝàä òáæêìÝää .ÛÙäÙ 
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Ý( áØÝìð éáÙèï çÝäß ÜßòìÝ ÜòèòñÜ ÛÝØæ ÜÞ åÝßòÙ ÜáîäÝÚðÜ .ÜèÝðßØÜ Üèñ áîßÙ "åß" ØñÝè :

 Ýèæááïñ çÝáÛÙ .çÝÛèÙ òÝàäßÜ òäÙïÝ ÜïáÛÙ ,òÝéßááòÜ Ùááßæñ ,ñÛß áïéê òÝáÝèæÛÞÜ

 Û"Ýß òðáïé áÝÝáäÙ ÜèÝðßØäÝß] [òêÛ òÝ ÛÝï òäÙïÙ äÝìáàÜ òØ åÛïä åãÝé ,òáäãäãÝ òáàìñæ

 ÛÝïÜ òäÙï âØ ,åáÙð åáæäêè åê âÝðØ ÛÝê âáäÜÜ .éáÙèï äñ áÝÙáðÜÝ äÝÛáÚÜ åÝßòÙ ïÝéáêä

.âñæÜä ÝèáÛêî òØ äÝïñè ÛÝï äÙïè ðñØãÝ åØ .åÝßòÙ ïÝéáê äãä áéáéÙÜÝ áèÝñØðÜ ÙäñÜ ØÝÜ 

 

;òìàÝñÜ òÝäáêìäÝ 

Ø( çÛ#.#äì çß äÙÝá :, ä"ãèæÜ,  òØ ÜäÙáï ÜááñêòÜ äñ åáäÜèæÜ òîêÝæ .ÝòÛÝÙê åÝáé äê êáÛÝÜ

äáÙïæÙ .ñÛß ä"ãèæ ðÝòáØä òÝÝî ÜòèáæÝ ÝòêÛÝÜ,  òðÙß äñ ä"ãèæ òìäßÜÙ ÜðÙßÜ òïéÝê

 .(òÝèÝðßØÜ åáèñÙ ÜðÙßÜ äñ ïÝÝáñÜ òäÜèæ ÜòááÜñ áæ ÜòèÝæ) òìðîÙ òÙÜÛîä òØÞ,  ÜðÙßÜ

 ÜÙÝà òÝäáêìÙ ÜèñÜ òØ ÜäáßòÜäñ æ âñæÜÜñ ÜÝÝïè .ðØÝðÙìÝ ðØÝèá åáñÛÝßÙ òÝÜÝÙÚ òÝðáã

 ßÝàÙ áèØ .ß"àæÜ áðêñÙ ÜÛßÜ ÜÛáðáÜæ ÜØîÝòã åðÚèñ ïÞèÜ òØ ÝÜñæÙ ðêÞæáÝ ÜæÝÛ ÜáÜá

 ðßØä òÛÙÝãæ ÜðÝîÙ äÙÝáæ ÛðìáÜä âðÛÜ òØ Øîæè ÛÝêññæß .ÜðÙßÜ äÝÜáèÝ ÜÛÝÙê äñ åáèñ 

Ù( åáæáæä ðÝñïÜ äãÙ òÝðáÞÚ ðìéæ òßò åáäêÝì ÝèßèØ : äñ íÝîáï ÛßØ Ûîæ .òÝØäïßä å25% 

 òÝØäïßÜ áæä òáàæðÛ ðáßæ òØäêÜ áèñ ÛîæÝ ,òÝØäïßä òÙîïÝæÜ åáæÜ òÝæãÙú  âÝòñæß 

,åáèñ  äñ ðáßæä Ûê òÚðÝÛæ ÜØäêÜ ,ÜèñÜæ äßÜ1.54  ĉ.!ÙÝïä 

æÜÝ ÜèÝñØðÜ ÜêáÚìÜ ðñØã ,åáèÝñÜ òÝØäïßÜ áìèêÙ åáêÚÝì ÜäØ åáêÝðáØá äê ñßðòò òáÛ

ñ"ÛÚÜ. òØÞ åê, .åáÚÛÜÝ åáêàæÜ äê åÚ òÝãäñÜÜ òØ ÛÝæää âðàîè àäßÜÙ 

äáÙïæÙ,  ÜÛáÛæÜ òÝãðêæ äñ "åáæÜ òÝñð" äÝæ ÜðÛéÜ âáäÜò äñ ÝæÝîáêÙ åáØîæè ÝèßèØ

.åáäðÝìÜ òÝÝßÙ ÝèïòÝÜñ åáæÜ ðÝðßéÝ 

Ú( ñ#ÛÚ ÙáÚÜä ÝèòÝØ òÝÙááßæ òÝèÝðßØÜ åááòèñÙ ëèêÜ òÝØîÝòÝ ÜñÛßÜ òÝØáîæÜ ,ðÝæØã :

.òðßØ çÚðØòÜäÝ âãä åØòÜÙ,  åê Ýèäñ ÜäÝêìÜ áìÝòáñÙÝ òÝÝîÙ ÜñÛß òÝèÚðØòÜ ÝèêîáÙ

 Ýæã .åáèãñ åáñ"ÛÚ ,çãæØòÜÝè òØ .ÝÞ Üèñä åáäÝÛáÚÜÝ ÜÛÝÙêÜ òáèãò äÜ åáãäÜæÜñ ÜÝÝïèäÝ 

.òÝñïÝÙæÜ òÝØîÝòÜ òØ ÝÙáèá   

Û( ;#çá(Ú çÛ çêè# êÝÛáã,  òÝäáêì òØ òðÚÝé ÜðÙßÜ

 ÛêáÜ âáðØò .çÛÙ Üäñ ðÝîááÜú ØæÜ äãä ðßÝ

30.6.17.  ÛÝØæ òæîæÝîæ òÝäáêìÙ âáñæò ÜðÙßÜ

.(çÝèãò + òÝðáãæ çéßæ) çÛÙ 

äáÙïæÙ,  ÞØæ ,òáÙáéèàèáØ ÜðÝîÙ åáïéÝê ÝèßèØ

 ÜìÝïòÜ âäÜæÙñ åáÝÝïæÝ ,òÝñÛß òÝáÝäáêìä äêìæÜ áßàñ òðãñÜä ,ÜðáÚéÜ òêÛÝÜ òäÙï

.åáñÛßÜ åáðãÝñÜ äã åê åáæãéÜÜ òæáòß òØ åááéè ÜÙÝðïÜ 

âñæÜÙ** ëðÝîæ ßÝÝáÛ àðÝìæ äñ çèß äê ÜñêèÜ åÝßòÙ .òÝêïðïÜ 

                                                                     ,ÜãðÙÙ 

                                                                                          áæáßð çòáØ 
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áØòáØ çèß äñ ßÝÝáÛÜ ú  çÛ åáïéê ð#Ýá                                                                           

òÝðáÛ âÝáñ ú Ù-17  áäàáÜ äê åáððê òÝØæä  êÚÝèÙ  òáÞÝßæÜ ððêÜ òÛêÝÝÙ  âÝðØ  çÝáÛ âðêè ðØÝèáÙ

òÝðáÛ âÝáñ  âáäÜ ÝêîáÙñ  åáîÝÙáïÙ  åáðÙß äê  ÝäàÝÜñ ÜßÙñÜ  èÙ  ÝØá .åáîÝÙáïÜ òÝÙßðÜÙ  ÜñÛß  Üá 

 òÝàäßÜ äê åáðêðêæ åáîÝÙáïÜ ðñØã âðêè çÝáÛÜ .åáñÛÝß ðìéæ Ùãêòò ØáÜñ ÜØðèÝ  ÜàäßÜ çáØ çááÛê

ÜÝ ððê .òæááï  ÜðáÛ âááñæ ÝØ  ñÛß òáÙ ÜèÝÙñ áæ äã äê ÜßÙñÜ áäàáÜ äáàÜä òáæÝïæÜ ÜÛêÝ

ÛÜ áãðÝê ÛðñæÝ  çáÚÝð çÝð  Û"Ýê òÝêîæØÙ ÚîÝáæ åáîÝÙáïÜ .'òÝñÝ àáæñðìÝï äñ çá 

 ððêÜ òñÚÜÙ åáîÝÙáïä  ÜìðàîÜ òáðÝÞØÜ ÜîêÝæÜú  Ýæîêäñã ðÞÝæ âáäÜú  Ûßáñ ÜäØ  åÜ ÜáñØð áã

 åêÜÛêÝÝÜ Ü åê ÝæÞáÝ  òÝæÛÝïÜ åÜáòÝàäßÜ òØ Ýèáñ  òáæÝïæÜÝ áäàáÜ  "òðÞÚ"  òØ òáæÝïæÜ ÜÛêÝ

 ÜðÝðÙ ÜÙáéÜ  .ÝääÜ ÜßÙñÜÜ-  òäÙïæ ÜîêÝæÜ90%  àáÜ  áäÝÙïòæ áàáäÝì Ûêî  ÜÞ .ÜßÙñÜÜ áä

 .åáððêÜ òñÚÜä òÝèÚðØòÜÜÝ  åáîÝÙáïÜ äñ òÝØßæ ðßØä àïèèñæáãÝ çááèêÙ íÝäß ÜáÜ çÝáäêÜ äáäÚÜñ çÝ

 ÜÞ-  .ððêÜ òÛêÝ òÝàäßÜäÝ ÜÞÜ åáÛïòä òÝèáòææ íðØÙ òÝáðÝÞØÜ òÝîêÝæÜ äã 

âÝáñ ÝØ/íÝìáñ/ÜááèÙ  Ùãêä Øä áÛã,  ã-20  áÜ Ûê Ýæäáñ çÛ íÝÙáïÙ åáðÙßä äêæ äñ ääÝã åÝãé åÝ-400  

 ëäØ  ĉ çáÙ åáêè åáæÝäñòÜ .òáæÝïæÜ ÜÛêÝÝä7  åáìäØ  ĉä-30  åáÙð åáØèòÙÝ ÝäÛÝÚÙ áÝäò ,ñðÚæä ëäØ

ÝÜ áØæñ áÛá äê åáêÙïèñ åáðßØÝ âãÙÝ  åäñäæ åÝáÜ Ûê  Ýêèæè åáðßØ  åáÙð åáðÙß .òáæÝïæÜ ÜÛê

  ÜáèÙÜ ðòáÜ  òäÙï òØ  ÝØ  ÝÙØàÙ  åÜáòÝáÝãÞ  åÝñáð òØ ÝÙãáê.  òÛêÝ äñ Üòïáéìä åáèáòææ ÜäØ äã

ÙòÝãÜ äñ ÜðáÜÞ ÜãðêÜ  .ððêÜ,  .åáððêÜ òØ äÙïò Øä ÜÛêÝÝÜñ  ! ÜÛÙòèñ  áØÝÝäÜÝ 

ã åÝáÜ  ñá  çÛÙ-15  èÝÙæ òÝïäß Øä òÝòÝãáÝñæ  òÝèÝñ òÝÙáéæ.  åáðÙß åáððÝÚòæ çïäßÙ ÝêîáÙ Øäñ

âÝáñ çááÛê, òÝðãñÝæÝ ÝãáÝñ Øä  çïäßÝ.  

çã Ýæã, ã  ñá-15  òÝðáÛòÝãáÝñæ äÜèæ áÞÝß åê,   ääÚÙ ÝÙØàÙ åÝñáðÙ åäñÝÜ Øä áïÝßÜ çÛæêæ äÙØ

çáÛÜ ïéì ðßØäñ ÜØðè .ÜßÙñÜ áäàáÜæ  ññßÜ ,åáãáäÜÜ òØ åáäñÜä ÜáÜá áÝîð ÝääÜ , åáòÙñ çÝÝáãæ

Üðáãæ  äñ âáäÜ äã êèÝæ åæÝñáð áØÝ ÝÙØàÙ åÝñáðä åäÝã åáðñã çñáÜ íÝÙáïÜ ßàñ âÝòÙ,  ðòáÜ òäÙï

 .'ÝãÝ åáñðÝáä òÝáÝãÞ òðÙêÜ ÝØ ,ÜáèÙ 

åáÚðÝß åáñÝæáñ òðÛéÜ -   äñ ÜðÛéÜ  Ýèæááé   ÜÞ  àïáÝðì òðÚéæÙ7  òÝñð áÛá äê ÝêÙïèñ åáßàñ

á áêïðïæåáÚðÝßã  äØðñ  Ýèäñ ÜÞÝßÜ áØèòæ:  ðÝÞØ ,äãÝØÜ ðÛß ðÝÞØ ,áÛÝêáéÜ òáÙÜ ðÝÞØ ,ïäÛÜ òèßò

áðìéÜÝ ðÙßä çÝÛêÝæÜ  ðÝÞØ ,òÝðáãÞæÜÝ òÝØìðæÜáÜ , äãÙ .ÜááßñÜ òãáðÙ ðÝÞØÝ àðÝìéÜ åäÝØ ðÝÞØ

ÝääÜ åáðÝÞØÜ,   òðÚéæÙ .ÝáñÝæáñ òØÝ ßàñÜ òØ ðáÛÚæÜ  åááïÜ ÜðáãßÜ ÜÞÝßä ñÛß  ßìéè  åòßè

ÞÜ  äÝìáàÜ á"æð åê ÛßÝáæ ÜÞÝß  äê Üæáòß áÛá äê áòÝðááò ßÝòáìä ÛêÝáæÜ ßàñÜ òØ ÝèðÛéÜ åÚ Ü

 [äØðñá áêïðïæ òÝñð=] òØ åááéä  çááÛê  ðòÝè   .áØèÝäæ ßÝòáìä ßàñã ÝòÝØ ðáÛÚæÜ  ÜÞÜ ßàñÜ äê

"ÜáðàìÜ" ÜèÙæ (ðÙêñä) âéÝæÜ ,ÜáðÚéæÜ òØ ääÝãÜ  ÜïÝéêò ðÝÞØ  òðÛéÜ,  ïñæÝ åáéÝéÜ òÝÝðÝØ

áÜÝÙØàÙ åÝñáðä åáðñã åòðÛéÜ òØ Ýèæááéñ åáßàñÜæ ïäß   .åáÛä,   òÝñð áÛá äê  ÝèñðÛè  çãäÝ

  åÝñðä äØðñá áêïðïæêÙðØ Ü òáÙÜ ,äãÝØÜ ðÛß áßàñ : ÝÙØàÙ ÜäØã òÝïäßáé,áÛÝê çÝÛêÝæÜ ðÙßä, 

òÝðáãÞæ/òÝØìðæÜ . Ø ÉÜ Ýè Åæ ÌòÝè âáäÜ òØ ÝèêîáÙ ØäÝ åÝñáðÜ Ûê ïñáåáÛßØ åáæá áèìä ÝèäÙ òàäßÜ òØ 

ÜÛêÝÝÜ òáæÝïæÜ òðàÝìÜ ÝèòÝØ åÝäñòæ ÝääÜ åáßàñÜ äê ÜßÙñÜ äàáÜ åÝñáðÜ ÙäñÙ ,òêãÝ ÝèäßòÜ  

åÝñáðÜ âáäÜÙ ÝääÜ òÝïäßÜ äñ. ÜäØ åáßàñÙ ÝèÛæêæ òØ ïÞßá ÜÞ âáäÜ åáäÝñãæ êèæáÝ  åááàðïÝðáÙ

 .çÜÙ òÝêîÙòæÜ òÝáÝäáêìÙ 




